
Styremøte 3.11.2014 på tlf. 
 
Tilstede: Bjørn Wæhre, Ann-Cathrin Johannessen. Ragnhild Johnsen, Grete Olavessen, Bjørn Egil 
Haugsdal, Kjell Sigve Haugland. 
 
 

67 - 2014   Innkalling og saksliste  

Godkjent uten merkander. 
 

68 - 2014   GF 2015.   
Datoen er satt til 18. april 2015 i Gardermoenområdet. 
 

69 - 2014   Fysisk møte mellom styremedlemmer.  

Styret samles den 10.-11, januar på Gardermoen.  
 

70 - 2014   Saker til GF 2015. 
Dette diskuteres i januar eller evt- også neste styremøte. 
 

71 - 2014   Personalsak.   
Refereres ikke. 
 

72 - 2014   Representantskapsmøte i NKK.  
Kjell Sigve og Gro Bødtker Halås møter. Saker som er aktuelle er Cert- ordningen fra 2015 og utspill 
fra NKK om å legge Hundesport kun digitalt på nett. Styret er enstemmige i om at vi ikke vil ha 
Hundesport elektronisk men i postkassa som før. 
 

73 - 2014   Invitasjon til utstillinger. 
Det kommer invitasjoner fra mange klubber om å ha med sheltien på sine utstillinger i 2016.                  
Vi vil her gjøre som tidligere og si ja til de aller fleste så lenge de ikke kolliderer med klubbens egne 
arrangementer og ikke ligger i umiddelbar nært i avstand med disse. 
 

74 - 2014   RAS helseundersøkelse.   
Det har vært lite tilbakemeldinger på spørreundersøkelsen og vi trenger flere som svarer.  Vi 
oppfordrer alle til å svare på undersøkelsen som fortsatt ligger på nettsida vår. 
 

75 - 2014   Juleutstillingen.  
Ser ut som går som planlagt. Dommer, skriver og ringsekretær er ok. 
 

76 - 2014   Utstillingskomiteen.  

 Har ikke fungert optimalt og vi ser på løsninger. Reidun Monsholm har sagt seg villig til å delta. Kjell 
Sigve ringer Reidun om dette. Anita Løvik har sagt hun gjerne kan bidra i Premiekomiteen. Bjørn 
ringer og avklarer. 
 

77 - 2014   Årbok.  
Det har kommet spørsmål om vi skal lage en ny årbok for årene 2011-2016. Det er full enighet om at 
dette skal gjøres. Det undersøkes og man kommer tilbake til dette på et senere tidspunkt. 
 

78 - 2014   Gamle bilder og dokumenter.  



Hvor er dette? . Saken undersøkes og Reidun Monsholm og andre sitter muligens på noe og lageret 
sjekkes. 
 

79 – 2014 Dommerelev.  

Vi har fått brev fra NKK om ny dommerelev på vår rase. Freddy Christensen ønskes velkommen og 
svar sendes NKK. 
 
Neste styremøte 2.12.2014 kl- 19,30 
 
 
 
 


